
PROTOKÓ£  Nr XXIV 
z obrad sesji Rady Gminy Marciszów 
odbytej w dniu 26 czerwca 2008 roku 

 
W XXIV sesji Rady Gminy udziaù wziêùo 15 radnych na ogóln¹ liczbê 15 radnych, 
ponadto w sesji uczestniczyli Pan Stefan Zawierucha Wójt Gminy , Pani Krystyna Magda 
Skarbnik Gminy , Pani Krystyna Kwiatkowska Sekretarza Gminy radni Powiatu pani Maria 
Bych , pan Ryszard Zawierucha oraz soùtysi soùectw gminy Marciszów. 
Listy obecno�ci stanowi¹ zaù¹cznik nr 1 i 2 do protokoùu. 
Rozpoczêcie XXIV sesji Rady Gminy godz.13.00 , zakoñczenie sesji godz.15.30. 
Porz¹dek obrad sesji :  
1/ otwarcie obrad sesji. 
2/ Zatwierdzenie obrad . 
3/ Przyjêcie protokoùów z XXII i XXIII uroczystej sesji. 
4/ Informacja Wójta Gminy i Przewodnicz¹cego Rady Gminy z prac miêdzy sesjami. 
5/ Analiza projektu organizacyjnego Zespoùu Szkóù w Marciszowie. 
6/ Wypoczynek letni dzieci i mùodzie¿y. 
7/ Funkcjonowanie stra¿y po¿arnej w Gminie. 
8/ Podjêcie uchwaù w sprawach : 
a/ sprzeda¿y nieruchomo�ci, 
b/ wprowadzenie zmian do Uchwaùy bud¿etowej gminy Marciszów na rok 2008, 
c/ zmian w bud¿ecie gminy na rok 2008, 
d/ uchwalenia wieloletniego Planu Inwestycyjnego Gminy Marciszów na lata 2008-2012, 
9/ Interpelacje i zapytania radnych. 
10.Sprawy ró¿ne. 
11/Zamkniêcie obrad. 
Ad.1. 
Otwarcie obrad sesji. 
Pan Henryk Mazur Przewodnicz¹cy Rady Gminy otworzyù obrady sesji witaj¹c jej 
uczestników. 
Ad.2. 
Stwierdzenie quorum. 
Na podstawie listy obecno�ci Przewodnicz¹cy Rady Gminy stwierdziù quorum w zwi¹zku, z 
czym Rada Gminy mo¿e obradowaã i podejmowaã decyzje. Zwróciù siê do radnych z 
zapytaniem czy wnosz¹ uwagi do przedstawionego porz¹dku obrad. 
Pan Stefan Zawierucha Wójt Gminy  
Zwróciù siê do Rady Gminy z pro�b¹ o wprowadzenie do porz¹dku obrad sesji dwóch 
projektów uchwaù w sprawie sprzeda¿y nieruchomo�ci / wykup lokalu w Marciszowie i 
dziaùki w Sêdzisùawiu na , której znajduje siê stacja transformatorowa  uzasadniaj¹c ich 
podjêcie/. 
Rada Gminy jednogùo�nie wyraziùa zgodê na wprowadzenie jako podpunktów �e� i �f�  w 
punkcie 8 podjêcie uchwaù. 
Radny Adam Ry¿owski   
Zwróciù siê z zapytaniem do Przewodnicz¹cego Rady Gminy o konsekwencje za nieobecno�ã 
radnych na  sesji nr XXIII uroczystej. 
Henryk Mazur Przewodnicz¹cy Rady Gminy  
W odpowiedzi poinformowaù , ¿e nieobecni radni na uroczystej sesji nie bêd¹ ponosiã 
¿adnych konsekwencji. 
Innych uwag i zapytañ nie zgùoszono. 
Poddany pod gùosowanie zmieniony porz¹dek obrad zostaù przyjêty przez Radê jednogùo�nie. 
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Ad.3. 
Przyjêcie protokoùów  z XXII i XXIII sesji. 
Protokoùy z XXII i XXIII sesji Rady Gminy zostaùy przyjête bez uwag. 
Ad.4. 
Informacja Wójta Gminy i Przewodnicz¹cego Rady Gminy z prac miêdzy sesjami. 
Wójt Gminy poinformowaù o : 
- udziale w obchodach Dnia Dziecka w Domanowie, 
- w szkoleniu zarz¹dzania kryzysowego zapoznaù ze szczegóùami, 
- podpisaniu  umowy w ramach wspóùpracy z gminami czeskimi oraz zaprosiù Radê do  
  udziaùu w uroczystym podpisaniu, 
- udziaù w konwencie powiatowych w sprawach : utrzymania dróg , koszenia rowów  
  przypomniaù o przejêciu przez powiat 50 km dróg wojewódzkich , 
- odbyù rekonesans n/t udostêpnienia turystom sztolni w Ciechanowicach wspólnie z  
  Janowicami Wielkimi, na , co bêd¹ potrzebne �rodki zewnêtrzne zapoznaù ze szczegóùami,  
- koñczy  uzgodnienia  z Zakùadem Energetycznym w  sprawie Sêdzisùawia gdzie bêdzie    
  wcze�niejsze podù¹czenie o�wietlenia i nale¿y wykonaã now¹ skrzynkê, 
- uczestniczyù  w uroczystej sesji, na, której wrêczono nagrody uczniom ZSz,  
- odbyù ostatnie spotkanie w Powiatowym Funduszu Porêczeñ Kredytowych , który zostaù  
  zlikwidowany, 
- poinformowaù o spotkaniu z pani¹ Natali¹ Bienias w sprawie zgùaszanej na poprzednie sesji     
  dot. chêci dalszego zamieszkiwania w zadùu¿onym mieszkaniu gdzie wkradùo siê  
   przekùamanie odno�nie spùaty zadùu¿enia , bo radna Jadwiga Adamczyk informowaùa na  
   poprzedniej sesji , ¿e p.Natalia, Bienias chce dokonaã spùaty zadùu¿enia , a w rozmowie z  
  Wójtem p.Bienias zwróciùa siê o jego umorzenie, czego Wójt nie  mo¿e zrobiã. 
Ponadto udzieliù te¿ informacji n/t usytuowania liczników w budynku nr 91 w 
Wie�ciszowicach zgùaszanej przez radnego Adama Ry¿owskiego i¿ jest w niedostêpnym 
miejscu , którego jak siê okazaùo wprowadzono w bù¹d. Pan Wójt osobi�cie sprawdziù i nie ma  
¿adnego zagro¿enia, a  umieszczenie liczników  jest zgodnie z przepisami. 
Do przedstawionych informacji nie wniesiono uwag. 
Informacja Przewodnicz¹cego Rady Gminy z prac miêdzy sesjami stanowi zaù¹cznik nr 
3 do protokoùu.  
Uwag nie wniesiono. 
Ad.5. 
Analiza projektu organizacyjnego Zespoùu Szkóù w Marciszowie. 
Temat przedstawiùa przewodnicz¹ca Komisji O�wiaty , Kultury , Sportu i Turystyki radna 
Zofia Siudak ,                                                                
Do przedstawionych informacji uwag nie wniesiono , które stanowi¹ zaù¹cznik nr 4 do 
protokoùu. 
Ad.6. 
Wypoczynek letni dzieci i mùodzie¿y. 
Z tematem zapoznaùa przewodnicz¹ca Komisji O�wiaty, Kultury i Sportu radna Zofia Siudak, 
który  byù omawiany na  ostatnim  posiedzeniu Komisji i stanowi zaù¹cznik nr 5 do protokoùu  
ponadto  zaapelowaùa o wykoszenie  boisk sportowych w ka¿dej, z, których dzieci bêd¹ 
korzystaùy w czasie wakacji. 
Ad.7. 
Funkcjonowanie stra¿y po¿arnej w Gminie. 
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Uczestnicz¹cy w obradach sesji prezes OSP w Marciszowie pan Jerzy Skiba zapoznaù Radê z 
dziaùalno�ci¹ 3 jednostek ochotniczych stra¿y po¿arnych dziaùaj¹cych na terenie gminy. 
Do przedstawionej informacji radni nie wnie�li uwag , która stanowi zaù¹cznik nr 5 do 
protokoùu. 
Ad.8. 
Podjêcie uchwaù  w sprawach :  
- sprzeda¿y nieruchomo�ci  
Przewodnicz¹cy Rady Gminy odczytaù tre�ã  projektu uchwaùy. 
Uwag nie wniesiono. 
Rada Gminy w gùosowaniu jednogùo�nie przyjêùa projekt uchwaùy , która stanowi zaù¹cznik nr 
6 do protokoùu. 
- projekt uchwaùy w sprawie zmian do Uchwaùy bud¿etowej gminy Marciszów na rok   
  2008. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy odczytaù  tre�ã uchwaùy, do , której nie wniesiono uwag. 
Pani Skarbnik Gminy poinformowaùa  radnych o zmianie w § 4300 zakup usùug pozostaùych i  
w dniu wczorajszym informowaù Komisjê O�wiaty o zmianie  nazwy zadania na  Gminny 
Plan Gospodarki Odpadami na kwotê 15.000 tys , do czego Rada nie wniosùa uwag. 
Wójt Gminy dodaù , i¿ zmiana tytuùu zadania spowodowana jest miêdzy innymi maj¹cym 
rozpocz¹ã siê monitoringiem i wsparciem wdra¿ania krajowego �Programu usuwania azbestu  
i  wyrobów  zawieraj¹cych azbest.  
Radna Zofia Siudak  
Zwróciù siê w sprawie zadania w WPI  tj. budowy stawu rybnego w Wie�ciszowicach  i 
ewentualnych  korzy�ci, jakie bêd¹ mieã mieszkañcy i ewentualnie gmina.  
W odpowiedzi Wójt podkre�liù nastawienie wsi Wie�ciszowice na turystykê ponadto 
zagospodarowanie terenu , które obecnie wygl¹da jak pobojowisko , a  najwa¿niejsza sprawa 
to kumulowanie i zatrzymywanie wody , której jest coraz mniej, dlatego zamierza wykonaã te 
prace jak najszybciej , które przy dobrej kalkulacji i dobrym gospodarowaniu bêd¹ du¿o 
mniej ni¿ zaplanowane 50.000 tys kosztowaã , i byã mo¿e prace  zamkn¹ù siê w  �rodkach 
Funduszu Gruntów Rolnych tj. 20.000 tys i ewentualnej niewielkiej dopùacie ze strony gminy. 
Przyznaù wprawdzie , ¿e jeste�my gmin¹ le¿¹c¹ na lustrze wody , co jednak nie znaczy , ¿e 
nie nale¿y jej zabezpieczaã. Pocz¹tkiem zadania jest jednak rozpoczêcie rozprawy wodno-
prawnej, po , której  wykona siê kalkulacjê w zwi¹zku, z czym obecnie przygotowywany jest 
projekt. 
Radny Janusz Banasiewicz 
Zwróciù siê z zapytaniem jak siê ma  kwota 50.00 tys , które ma wyùo¿yã gmina do 20.00 tys,   
które maj¹ byã z FOGR  na to zadanie ? 
Wójt Gminy w odpowiedzi poinformowaù , ¿e na razie nie mo¿e inaczej post¹piã i musi byã 
tak jak zaùo¿ono w planie. 
Innych uwag nie zgùoszono. 
Rada Gminy w gùosowaniu 14 gùosami �za � przyjêciem projektu uchwaùy , 1 gùos 
�wstrzymuj¹cy� , 0 gùosów �przeciwnych � przyjêùa projekt uchwaùy. , która stanowi 
zaù¹cznik nr 7 do protokoùu. 
- projekt uchwaùy w sprawie zmian w bud¿ecie. 
Pani Krystyna Magda Skarbnik Gminy przedstawiùa radnym tre�ã projektu uchwaùy dot. 
zmian w bud¿ecie.   
Do przedstawionych zmian radni nie wnie�li. 
Rada w gùosowaniu 14 gùosami �za� , 1 gùosem �wstrzymuj¹cym � 0 gùosów �przeciwnych �  
przyjêùa  projekt uchwaùy , która stanowi zaù¹cznik nr 8 do protokoùu. 
- projekt uchwaùy w sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Gminy  
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Marciszów na lata 2008-2012. 
Uwag nie zgùoszono. 
Rada w gùosowaniu 14 gùosami �za� przyjêciem , 0 gùosów  wstrzymuj¹cych , 1 gùos 
�przeciwny� / radny Janusz Banasiewicz/ przyjêùa projekt uchwaùy, który stanowi zaù¹cznik 
nr 9 do protokoùu. 
- projekt uchwaùy w sprawie sprzeda¿y nieruchomo�ci.   
Przewodnicz¹cy Rady Gminy zapoznaù z tre�ci¹ projektu uchwaùy. 
Uwag nie zgùoszono. 
Rada w gùosowaniu jednogùo�nie przyjêùa projekt uchwaùy, która stanowi zaù¹cznik nr 10 do 
protokoùu. 
- projekt uchwaùy w sprawie : sprzeda¿y nieruchomo�ci. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy zapoznaù z tre�ci¹ projektu uchwaùy. 
Uwag nie zgùoszono. 
Rada w gùosowaniu jednogùo�nie przyjêùa projekt uchwaùy, która stanowi zaù¹cznik nr 11 do 
protokoùu. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy ogùosiù 10 minutow¹ przerwê. 
Po przerwie. 
Ad.9. 
Interpelacje i zapytania radnych. 
Radny Wùadysùaw Wróblewski   
Zwróciù uwagê na opuszczenie obrad  sesji prezesa OSP,  po czym  zwróciù siê do Wójta 
Gminy z zapytaniem  o pùace  stra¿aków i  funkcjonowanie OSP. 
W odpowiedzi Wójt Gminy przypomniaù, i¿ szczegóùowo przedstawiaù  sprawê na 
posiedzeniu Komisji Rewizyjnej , która przeprowadzaùa kontrolê w stra¿y w miesi¹cu 
czerwcu. 
Ponadto odno�nie wynagrodzeñ poinformowaù , i¿ z caùym szacunkiem dla stra¿aków takie s¹ 
wysoko�ci ich wynagrodzeñ na ile starcza �rodków w bud¿ecie i przypomniaù o wskazaniach  
RIO podczas ostatniej kontroli, po, czym stra¿acy otrzymali podwy¿kê w wysoko�ci 70 zù ,a 
obecnie do 200 zù ka¿dy stra¿ak. Zapoznaù szczegóùowo z systemem pracy stra¿aków , który 
jest poù¹czony z dy¿urnym pod numerem  998 i numerem 112 z Kamienn¹ Gór¹ oraz 
pogotowiem  ratunkowym, które jednocze�nie s¹ do dyspozycji  w razie potrzeby. 
Ustosunkowuj¹c siê do sporz¹dzonego protokoùu z przeprowadzonej kontroli przez Komisjê 
Rewizyjn¹ i zawartych w nim wniosków dot. zakupu 2 mundurów piankowych dla nurków 
uznaù go za absurdalny w zwi¹zku brakiem posiadania przez ochotników odpowiedniego 
przeszkolenia  i zaznaczyù , ¿e  jest to Ochotnicza Stra¿ Po¿arna, a nie zawodowa. 
Dlatego zgùaszanie tego typu wniosków nie powinno mieã miejsca  , bo co byùoby  gdyby siê 
tak staùo , ¿e kto� z ochotników siê utopi  nie posiadaj¹c odpowiedniego przeszkolenia ? 
Ponadto przybli¿yù strukturê OSP, które w swoich szeregach posiada odpowiednie ciaùo do 
podejmowania wszelkich decyzji odno�nie wyposa¿enia w ramach dostêpnych �rodków na 
ka¿dym poziomie, które jednak podlegaj¹ kontroli.  
Gdyby w dalszym ci¹gu byùy niezadowolenia z pùac mo¿e zrezygnowaã z zawodowców i 
zrobiã jak jest w caùej Polsce , ¿e funkcjonuje OSP , której czùonkowie maj¹ uprawnienia 
kierowcy i w przypadku potrzeby obsùuguj¹ wszystko. Wójt Gminy  uwa¿a, ¿e nie jest êle , bo 
byùo czterech  kierowców jeden siê zwolniù , drugi na skutek wszystkim znany  odszedù. 
Natomiast na zakup dresów zostaùa ju¿ podpisana zgoda dla dru¿yny mùodzie¿owej , która w 
zasadzie dopiero  powstaùa w zwi¹zku, z czym nie mo¿na tej sytuacji zaliczaã do braku 
bezpieczeñstwa jak zasugerowano we wnioskach pokontrolnych .Warunki stwarzane s¹ takie  
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¿eby mùodych stra¿aków byùo jak najwiêcej, poniewa¿ sùu¿bê w OSP mo¿na peùniã do 50 
roku ¿ycia.  
Radna Czesùawa Olejniczak Przewodnicz¹ca Komisji Rewizyjnej 
Zapoznaùa ze szczegóùami pracy i stanem  sprzêtu w OSP i poinformowaùa, ¿e uwagi i 
potrzeby OSP zostaùy zapisane w protokole z przeprowadzonej kontroli. Stwierdziùa te¿ , i¿ 
nie mo¿na uznaã za absurdalny wniosku dot. zakupu mundurów piankowych skoro s¹ tam 
kompetentni pracownicy. 
Innych uwag i zapytañ nie zgùoszono. 
Radna Zofia Siudak 
Zwróciùa siê do radnych Powiatu z zapytaniem , czy bêd¹ remontowane drogi powiatowe na 
terenie naszej gminy. 
Radny Powiatu Ryszard Zawierucha 
W odpowiedzi poinformowaù , ¿e bêd¹ drogi powiatowe remontowane w zwi¹zku z  
podjêciem  przez Powiat decyzji o przedùu¿eniu sprawy likwidacji szpitala, z czego 
postanowiono �rodki przeznaczyã na remont dróg. 
Ponadto ustosunkowuj¹c siê do wypowiedzi n/t remontu dróg powiatowych znajduj¹cych siê 
na terenie gminy Marciszów podczas poprzedniej sesji,  radnego Powiatu Zbigniewa 
Bednarka. 
Poinformowaù , ¿e  radny Zbigniew Bednarek  przy uchwalaniu bud¿etu powiatu na 2008 rok 
gùosowaù za  przesuniêciem �rodków przeznaczonych na remonty dróg powiatowych i 
przeznaczeniem ich na wykonanie opaski na budynku Liceum Ogólnoksztaùc¹cego w 
Kamiennej Górze . 
Radny  Ryszard Zawierucha sposób traktowania tematu remontu dróg powiatowych na terenie 
naszej gminy  przez poprzedni¹ Radê Powiatu  nazwaù �drañstwem�.  
Pan Stefan Zawierucha  Wójt Gminy  
Poinformowaù o konieczno�ci remontowania dróg powiatowych równie¿ z tego wzglêdu , ¿e 
na terenie byùego paùacu w Ciechanowicach zostaùy odkryte freski z okresu �redniowiecza ,co 
jest nieprawdopodobn¹ promocj¹ dla wsi, gminy i powiatu , a nawet Polski. Konserwator 
zabytków  jak te¿ TVP  Wrocùaw zasygnalizowali piln¹ potrzebê wykonania drogi 
powiatowej, poniewa¿ dojazd do paùacu przy obecnym jej stanie  jest bardzo trudny.  
W zwi¹zku z tym odkryciem  spodziewany jest najazd nie tylko turystów, ale osób 
odpowiedzialnych za zabytki w tym okoùo czterech  zespoùów konserwatorów, co mo¿e 
potrwaã do okoùo  8 lat. Dlatego pomoc musi byã bardzo szeroka ù¹cznie z pomoc¹ samej 
gminy i  nie mo¿na na to patrzeã przez pryzmat,  ¿e s¹ ju¿ prywatni wùa�ciciele paùacu,  
dlatego ¿e, jest to dobro równie¿ narodowe. 
Stwierdziù , ¿e im szybciej zostanie odkrycie  udostêpnione tym szybciej bêd¹ siê o naszej 
gminie dowiadywaã. 
Radny  Andrzej Mitczak 
Zwróciù siê w sprawie wyremontowania równie¿ odcinka drogi w kierunku plebanii w 
Ciechanowicach tym bardziej, ¿e nie wykonano remontów dróg ze �rodków 
popowodziowych,  które przekazano na inny cel. 
Ad.10. 
Sprawy ró¿ne. 
Soùtys Stanisùaw Cepielik - Pustelnik 
Zwróciù siê z zapytaniem w sprawie sposobu ewentualnej pomocy gdyby zaistniaùa taka 
potrzeba w zwi¹zku z groêb¹ klêski suszy i zwi¹zanym z tym dowozem wody. 
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Wójt Gminy  w odpowiedzi przypomniaù o funkcjonuj¹cym zarz¹dzeniu w tej kwestii i tak 
bêdzie jak zastosowano w stosunku do wsi Úwidnik i Ciechanowice , tak te¿ bêdzie z innymi 
wsiami, czyli woda bêdzie dowo¿ona za odpùatno�ci¹ , za  transport. 
Soùtys zwróciù siê te¿ z zapytaniem czy s¹ jakie� poczynania w sprawie poùamanych poboczy 
przy drodze gminnej w Pustelniku, sprawê zgùaszaù do pana Jacka Popardowskiego.  
Poprosiù te¿ o dostarczenie soùtysom aktualnego WPI w zwi¹zku ze zmianami.  
Radny Adam Ry¿owski  
Zwróciù siê  z nastêpuj¹cymi pro�bami do Wójta Gminy :  
- dostarczenia kluczy zapasowych  do �wietlicy wiejskiej w Wie�ciszowicach,  jest tylko  
  jeden komplet ,a  ich brak dla opiekuna , którym jest radny jest bardzo uci¹¿liwy. Zwracaù  
  siê ju¿ w tej sprawie jednak bez rezultatu, 
- pomalowania przystanku PKS w Wie�ciszowicach , 
W odpowiedzi Wójt Gminy zwróciù uwagê na mnogo�ã prac do wykonania i prosi na 
przyszùo�ã o telefon w takich sprawach jak np. klucze. Przystanki natomiast zostan¹ 
pomalowane. 
Soùtys Kazimierz Nowakowski  - Pastewnik 
Zwróciù siê w sprawach :  
-  zniszczonego przepustu , przywiezienia kamienia- odpadu  na przystanek , uregulowania  
   wywozu �mieci z miejsc rekreacyjnych  , wykoszenie cmentarza komunalnego , usuniêcie  
   wycieku wody na drodze gminnej na wysoko�ci nr 20 w Pastewniku. 
W odpowiedzi Wójt poinformowaù , ¿e jest niemo¿liwe fizycznie wykonaã wszystkiego  
przez pracowników Gminy m.in. ze wzglêdna brak mo¿liwo�ci czasowych jak te¿ ilo�ci  ludzi  
tym bardziej,  ¿e na ka¿dym posiedzeniu Komisji , ró¿nych  spotkaniach jak te¿  przez telefon 
s¹ ¿¹dania wykonania, co raz wiêcej ró¿nych prac. U�ci�laj¹c wypowiedê zaznaczyù , ¿e  
prace do wykonanie na drodze powiatowej,  to zadanie dla Starostwa i to Starostwo powinno 
przywie�ã niezbêdny materiaù.  
Poinformowaù , ¿e zamierza zakupiã koparkê, ponadto zostan¹ zatrudnieni ludzie do prac 
u¿yteczno � spoùecznych , co przyczyni siê do wykonania wielu prac, ale nie jest w stanie 
wykonaã wszystkiego, z czym zwracaj¹ siê wszyscy tym bardziej , ¿e zaczyna siê wychodziã 
poza prace gminne. W innym przypadku bêdzie musiaù ustaliã harmonogram wykonania prac  
i �ci�le siê go trzymaã, bo nie jest w stanie wszystkiego wykonaã, ludzie pracuj¹ ci¹gle i s¹ 
pod telefonem. Zaznaczyù ¿e Gmina nasza jest pokazywana za przykùad , ¿e du¿o siê robi i 
nale¿y to doceniaã i docenia te¿ aktywno�ã wszystkich ,ale te¿ nie w taki sposób ¿eby 
wysyùaã po wszystko i ze wszystkim  do Wójta , który wszystko wykona� i poinformowaù , ¿e 
w dniu dzisiejszym byùa pani , która ¿¹daùa ¿eby wykonaã drogê tylko do jej  posesji , a 
przecie¿ powinno siê wykonaã do posesji gdzie mieszka kilka lub kilkana�cie rodzin. 
W sprawie wykoszenia cmentarza � brak zarz¹dcy pomimo ogùoszenia przetargu  jednak 
docelowo kwatery gdzie bêdzie wykonywany pochówek bêd¹ wykaszane. W sprawie 
wycieku wody na nowej drodze zostanie to sprawdzone. 
Henryk Mazur Przewodnicz¹cy Rady  
Ustosunkowuj¹c siê do odpowiedzi Wójta Gminy odno�nie spraw zgùaszane przez radnych , 
soùtysów i mieszkañców zastanawia siê, co robi¹ Rady Soùeckie i poinformowaù , ¿e w 
Úwidniku , którego jest mieszkañcem takie drobne rzeczy mieszkañcy wykonuj¹ sami w 
bardzo krótkim okresie czasu , podaù za przykùad, kiedy to w ci¹gu 5 godzin wykonano 
miejsca na boisko z wkopaniem sùupków , ùawek i z miejscem  na ognisko i nikt nie czekaù na 
pracowników Urzêdu Gminy.     
Radny Andrzej Mitczak 



Poinformowaù , ¿e w Ciechanowicach te¿ spoùecznie wykonano wiele prac jednak zwraca siê 
z pro�b¹ do Wójta Gminy o naprawienie dachu nad przystankiem , który przecieka , a szkoda 
¿eby zostaù przez to zniszczony tym bardziej , ¿e jest nowy. 
Pan Stefan Zawierucha Wójt Gminy  
Zwróciù uwagê na fakt , ¿e korzystaj¹ z niego ludzie  i podobnie byùo w Pustelniku w 
Úwidniku gdzie zostaù zniszczony przystanek, wiêc zgùoszono do Wójta. 
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Radny Wùadysùaw Wróblewski  
Poinformowaù , ¿e sprawa  cmentarza w Domanowie zostaùa rozwi¹zana pomiêdzy Rad¹ 
Soùeck¹ ,a  proboszczem i Urz¹d Gminy nie musi siê nim zajmowaã. 
Radny Janusz Banasiewicz 
Jako przewodnicz¹cy Komisji Infrastruktury Technicznej , która powinna zajmowaã siê wy¿ej 
wymienionymi problemami poprzez skùadanie na niej wniosków , zapraszanie pracownika 
merytorycznego od tych spraw , który ma zapoznaã z aktualn¹ sytuacj¹ w danej sprawie , a  w 
przypadku braku odpowiedzi na wniosek,  je¿eli nic siê nie dzieje w sprawie wówczas nale¿y 
monitowaã  do Wójta Gminy. 
Dlatego zaapelowaù do wszystkich o udziaù w posiedzeniach Komisji Infrastruktury 
Technicznej,  na, które  zawsze wszystkich zaprasza , a¿eby na  jej posiedzeniu powy¿sze 
sprawy zaistniaùy, po to ¿eby spraw nie przenosiã ju¿ na obrady sesji i do Wójta. 
Zwróciù siê z zapytaniem do zgùaszaj¹cych tego typu sprawy , czy to Wójt Gminy ma i�ã np. z 
rolk¹ papy i zaùataã dziurê na przystanku ? 
Henryk Mazur Przewodnicz¹cy Rady Gminy  
Zwróciù uwagê na to , ¿e pierwsza czê�ã sesji trwaùa 45 min , obecnie  nad sprawami ró¿nymi 
ju¿ ponad godzinê czasu.  
Radna Zofia Siudak  
Przedstawiùa radnej Jadwidze Adamczyk sprawê funkcjonowania funduszu socjalnego przy 
Zespole Szkóù w Marciszowie , co do którego radna zgùaszaùa uwagi na poprzedniej sesji ,a 
dot. niedoinformowanie emerytów ZSz o mo¿liwo�ci skorzystania przez nich z organizowanej   
wycieczki,  a z  której zdaniem radnej J.Adamczyk korzystaùy osoby nie zwi¹zane ze Szkoù¹.   
Radna Zofia Siudak poinformowaùa , ¿e wie , i¿ fundusz funkcjonuje zgodnie z 
zatwierdzonym regulaminem i  realizowany jest na zasadzie skùadanych wniosków. 
Zaproponowaùa radnej J.Adamczyk, aby o szczegóùy doinformowaã siê w Szkole. 
Soùtys Kazimierz Hotlo� � Sêdzisùaw 
Zwróciù siê  w sprawie organizacji do¿ynek gminnych 2008. 
Ponadto zaprosiù wszystkich na obchody 60 lecia LKS �Lesk� Sêdzisùaw w dniu 26 lipca 
2008 roku. 
Pan Stefan Zawieruch Wójt Gminy  
Poinformowaù , ¿e pani Maria Bych odpowiedzialna za organizcjê do¿ynek byùa nieobecna 
przez miesi¹c czerwiec w zwi¹zku, z czym nie ma informacji , po powrocie pani Bych 
odbêdzie siê spotkanie wszystkich soùtysów w tej sprawie. 
Zapoznaù z odpowiedziami na zùo¿one wnioski i ustosunkowaù siê do spraw zgùaszanych na   
Komisjach  i na poprzedniej sesji i poprosiù na przyszùo�ã o skùadanie wniosków jednak  w 
konkretnych sprawach na posiedzeniach komisji, zwróciù te¿ uwagê na to, ¿e jak uczestniczy 
w posiedzeniu Komisji i zwraca siê o zgùaszanie spraw , wówczas nie ma ¿adnych , w 
momencie, kiedy opuszcza Komisjê radni zgùaszaj¹ ró¿ne sprawy i problemy.  
Udzieliù wyja�nieñ do  spraw  poruszanych przez radnego Adama Ry¿owskiego na 
posiedzeniu Komisji Rolno Bud¿etowej ,a dotycz¹cych : 



- funkcjonowania obecnego dzier¿awcy na kolorowych jeziorkach , 
- wywozu �mieci z kolorowych jeziorek, 
- braku nadzoru nad byù¹ sùodowni¹ w Ciechanowicach , 
- sprawy artykuùu w Tygodniku Regionalnym  
- braku odpowiedzi na interpelacjê radnego  od radcy prawnego przybli¿aj¹c szczegóùy  
  sprawy , 
radny  poinformowaù , ¿e nie byùy to wnioski, lecz zasygnalizowane sprawy na posiedzeniu 
Komisji. 
Radna Jadwiga Adamczyk 
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W poruszanej sprawie poboru pr¹du w �wietlicy w Pastewniku stwierdziùa, ¿e nie byù to 
wniosek lecz  sugestia radnej , ¿e powinien pojechaã tam pracownik Urzêdu Gminy  wyja�niã  
i zbadaã sprawê wysokich rachunków za pobór pr¹du w �wietlicy. 
Ponadto sprawê pani Bienias,  radna przekazaùa tak¹ informacje jak¹ od pani Bienias 
otrzymaùa  a , ¿e zostaùa ona zmieniona przez sama zainteresowan¹, to za to radna nie 
odpowiada dodaj¹c , ¿e obowi¹zkiem radnego jest zgùaszaã sprawy zasygnalizowane przez 
wyborców.  
Wójt Gminy przypomniaù , ¿e je¿eli przekazywana jest jaka� informacja na posiedzeniu 
Komisji to nale¿y z ni¹ co� zrobiã i uwa¿a, ¿e przewodnicz¹cy komisji  powinien w 
momencie jej przekazywania ustaliã ze zgùaszaj¹cym , czy jest to wniosek , czy tylko zapis do 
protokoùu wówczas tak zostanie to wykonane. 
W innym przypadku sytuacja taka powoduje to, ¿e protokoùy powstaj¹ na 12 i wiêcej stron 
stron z ka¿dego posiedzenia i z sesji z czego  póêniej nic wynika prosi, wiêc o zwracanie 
uwagi na te sprawy. 
Innych spraw nie zgùoszono.    
Ad.11. 
Zakoñczenie obrad sesji. 
W zwi¹zku z wyczerpaniem porz¹dku obrad sesji Przewodnicz¹cy Rady Gminy dokonaù jej 
zamkniêcia. 
protokoùowaùa                                                                        Przewodnicz¹cy Rady Gminy  
Gra¿yna Dudczyk                                                             
Insp.d/s Rady Gminy                                                                  Henryk Mazur     
                                                                                                     


